

MALKIA FORUM 12th March 2023

On 12 March 2023, CRDB BANK BURUNDI SA celebrated International Women's Rights Day with its MALKIA account customers. It was an opportunity for the bank to thank these women for choosing us as their financial partner.

The theme of this year was " Think like an entrepreneur", an opportunity for these women to exchange ideas with our panel on financial inclusion, so as to improve their financial management and dare to begin their journey in Business world.

Le 12 mars 2023, CRDB BANK BURUNDI SA a célébré la Journée internationale des droits de la femme avec ses clientes du compte MALKIA. C'était l'occasion pour la banque de remercier ces femmes de nous avoir choisi comme partenaire financier.

Le thème de cette année était "Think like an entrepreneur". Ce fut l'occasion pour ces femmes d'échanger avec notre panel sur l'inclusion financière, afin d'améliorer leur gestion financière et d'oser entreprendre en tant que femme burundaise.